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PROTOKÓŁ Nr  III /2014 

z III  sesji  VII kadencji Rady Miasta Szczecinek,  

odbytej w sali konferencyjnej Urz ędu Miasta Szczecinek 

w dniu 22 grudnia 2014 r. 

 

Ustawowy skład Rady Miasta :  21 radnych. Początkowo obecnych 20 radnych . Spóźniony radny: 

Marcin Bedka. Po dołączeniu radnego Marcina Bedki obecnych 21 radnych. 

 

Sesja rozpocz ęła si ę o godz.9:00. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− przywitała zebranych, 

− stwierdziła kworum,  

− przedstawiła porządek obrad:     

1. Otwarcie sesji. 

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady Miasta Szczecinek z dnia 08.12.2014r. 

3. Uchwała w sprawie dokonania zmian w budżecie miasta Szczecinek na 2014 rok. 

4. Uchwała w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej miasta Szczecinek na lata 2014-2025. 

5. Uchwała w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości. 

6. Uchwała w sprawie uchwalenia budżetu miasta Szczecinek na 2015 rok. 

7. Uchwała w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej miasta Szczecinek na lata 2015-

2025. 

8. Uchwała w sprawie przyjęcia Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii dla Miasta Szczecinek na rok 2015. 

9. Uchwała w sprawie programu współpracy Miasta Szczecinek z organizacjami pozarządowymi oraz 

podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 roku o działalności 

pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2015. 

10. Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie wysokości i zasad ustalania dotacji celowej dla podmiotów 

prowadzących żłobki lub kluby dziecięce na terenie Miasta Szczecinek. 

11. Uchwała w sprawie zmiany uchwały Nr XXX/266/2012 Rady Miasta Szczecinek z dnia 19 grudnia 

2012r. w sprawie cen za usługi przewozowe środkami miejskiej komunikacji zbiorowej. 

12. Uchwała w sprawie wysokości stawek opłat za zajęcie pasa drogowego dróg gminnych. 

13. Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego „Armii Krajowej-1” w Szczecinku. 

14. Uchwała w sprawie  przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego „Parkowa II” w Szczecinku. 

15. Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego „Pilska-2” w Szczecinku. 

16. Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego „Polna-1” w Szczecinku. 
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17. Uchwała w sprawie zbycia nieruchomości stanowiących własność Miasta Szczecinek.  

18. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości. 

19. Uchwała w sprawie nieodpłatnego nabycia w trybie komunalizacji nieruchomości stanowiących 

własność Skarbu Państwa.  

20. Uchwała w sprawie ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Miasta. 

21. Uchwała w sprawie wyznaczenia osób do reprezentowania Miasta Szczecinek w Związku Miast  

i Gmin Dorzecza Parsęty. 

22. Uchwała w sprawie wyznaczenia Wiceprzewodniczącego Rady Miasta Szczecinek do dokonywania 

czynności z zakresu podróży służbowych w stosunku do Przewodniczącego Rady Miasta Szczecinek. 

23. Uchwała w sprawie zarządzenia wyborów do rady osiedla. 

24. Sprawozdanie Burmistrza Miasta Szczecinek. 

25. Informacja Przewodniczącej Rady Miasta Szczecinek. 

26. Wnioski i zapytania radnych. 

27. Zamknięcie sesji. 

 

Ad.2. 

Protokół z sesji z dnia 08.12.2014r. został przez Radę Miasta przyjęty jednogłośnie 20 głosami „za”.  

 

Do zebranych dołączył spóźniony radny Marcin Bedka. Obecnych na sesji 21 radnych. 

 

Ad.3. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− otworzyła dyskusję. 

 

Jerzy Kania Przewodnicz ący Komisji Bud żetowo-Ekonomicznej: 

− Komisja 5 głosami „za” przy 1 głosie „przeciw” zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Roman Matuszak radny: 

− wyjaśnił, że to on na posiedzeniu Komisji był przeciwny pozytywnemu zaopiniowaniu projektu 

uchwały z powodu tego, że nie zgadza się na przekazanie kwoty 200tys.zł na udziały w spółce PGK, 

do wykorzystania na rozwój Centrum Maszyn Komunalnych, 

− prawdopodobnie to działalność komercyjna, dlatego lepiej, żeby zajęła się nią firma prywatna, 

− spółka komunalna w to wchodzić nie powinna, i nie powinna stanowić konkurencji dla szczecineckich 

przedsiębiorców, dlatego jest przeciw. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− to nie jest działalność konkurencyjna dla szczecineckich przedsiębiorstw, 

− PGK jako spółka komunalna nie może kupować i odsprzedawać z zyskiem, dlatego będzie pełnić rolę 

pośrednika między fabryką a kupującymi, wykorzystując do tego swoje kontakty, 
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− zarówno fabryka jak i inni dealerzy sprzedający tego typu sprzęt nie są zainteresowani kolejnym 

dealerem w Szczecinku, 

− działalność spółki PGK jest kosztowna, a dzięki temu będzie kosztować mniej, 

− poprosił radnego o wskazanie przedsiębiorcy w Szczecinku, który chciał prowadzić tutaj taką  

działalność. 

 

Andrzej Grobelny radny: 

− kupujący przy decyzji o zakupie kieruje się ceną i jakością sprzętu, co tu do rzeczy mają kontakty 

spółki. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− rola spółki PGK to dotarcie do kupujących. 

 

Marcin Bedka radny: 

− przez 45 lat wmawiano społeczeństwu, że prowadzenie działalności gospodarczej przez Państwo jest 

dobre, potem okazało się, że Państwo przez to zbankrutowało, 

− jeśli byłaby nisza w tej dziedzinie, to przedsiębiorstwa prywatne w to by weszły, jak zacznie to robić 

spółka PGK, to nie będzie niszy, 

− jeśli spółka PGK nie sprzeda maszyn będzie miała straty, kto wówczas będzie musiał je pokryć? 

− nie rozumie, dlaczego idzie się w kierunku, który w 1989r. upadł? 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− słucha radnego Marcina Bedki z wielkim zainteresowaniem, ale radny myli działalność spółki 

komunalnej z przedsiębiorstwem państwowym, 

− spółka prawa handlowego jako spółka komunalna może prowadzić tego typu działalność, 

− radny jest chyba domorosłym ekonomistą. 

 

Roman Matuszak radny: 

− jeśli na tej działalności spółki pojawi się strata, kto ją pokryje? 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− przypomniał radnemu Romanowi Matuszakowi, że gdy był Zastępcą poprzedniego Burmistrza, to jego 

pomysłem było stworzenie punktu dealerskiego sprzedaży samochodów przy Komunikacji Miejskiej 

Sp. z o.o. 

− gdyby dzisiaj to analizować, to tamten projekt był niezgodny z prawem, 

− spółka PGK nie będzie jednak obracała w tej działalności majątkiem publicznym, nie będzie kupowała 

maszyn, 

− będzie pośrednikiem, który wstawi te maszyny na plac ZGM TBS Sp. z o.o., 

− taka działalność niestety przyniesie mniejsze dochody, ale jest całkowicie bezpieczna. 
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Jacek Pawłowicz radny: 

− odpowiadając Burmistrzowi na pytanie, z jakimi firmami w Szczecinku będzie konkurowała w tej 

branży spółka PGK stwierdził, że przy ul. Pilskiej jest kilka firm, które handlują tego typu maszynami, 

− nie nazwie tego skandalem ze względu na zbliżające się święta. 

 

Zdzisław Miechowiecki radny: 

− uważa, że radny mówi o innych ofertach, niż omawiana działalność spółki PGK. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− poprosiła, aby radny Jacek Pawłowicz nie zabierał głosu bez dopuszczenia go do wypowiedzi przez 

Przewodniczącą Rady Miasta. 

 

Jacek Pawłowicz radny:  

− zwrócił się z pytaniem do radnego Zdzisława Miechowieckiego, o jakim sprzęcie mowa? 

 

Zdzisław Miechowiecki radny: 

− chodzi o sprzęt specjalistyczny. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− poprosiła przedstawiciela spółki PGK o opis oferty. 

 

Tadeusz Chru ściel PGK Sp. z o.o.: 

− to zupełnie inna oferta od istniejących w Szczecinku, np. EKO-POM produkuje przyczepy, 

− pytał Zarząd spółki EKO-POM, czy będzie zainteresowany nawiązaniem współpracy, 

− uzyskał odpowiedź, że rynek EKO-POM jest już od dawna ukształtowany i ta działalność nie będzie 

konkurencją, 

− oferta spółki PGK dotyczy sprzętu komunalnego, związanego z utrzymaniem porządku w mieście. 

 

Marcin Bedka radny: 

− nawiązując do sugestii Burmistrza odnośnie wykształcenia radnego wyjaśnił, że jest technikiem 

geodetą, a znajomość ekonomii rynku zdobył w praktyce jako pośrednik w sprzedaży sprzętu 

geodezyjnego, 

− Burmistrz jest lekarzem, ale w tym przypadku ryzykuje publicznymi pieniędzmi i też z wykształcenia 

nie jest ekonomistą, 

− jeśli to nie ma być działalność komunalna, to po co ta dyskusja i po co to dofinansowanie? 

− jeśli spółka PGK przyniesie straty, to czy budżet Miasta będzie musiał do tego dopłacić? 

− dlaczego Miasto dokłada 200tys.zł z budżetu, spółka powinna to sfinansować sama. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− radny Marcin Bedka opowiada bzdury, na które Burmistrz nie musi odpowiadać. 
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Jacek Pawłowicz radny: 

− wyjaśnił, że nie chodziło mu o firmy ze Szczecinka produkujące sprzęt, ale o te, które w Szczecinku 

takim sprzętem handlują. 

 

Roman Matuszak radny: 

− przyznał, że odnośnie punktu dealerskiego przy Komunikacji Miejskiej to był błąd, 

− ale człowiek uczy się na błędach, dlatego teraz protestuje. 

 

Marek Ogrodzi ński radny: 

− poinformował, że pracuje w spółce samorządowej Szpital w Szczecinku, 

− zapytał, czy gdy Szpital przyniesie straty, budżet Miasta ma to dofinansować, czy pozwolić Szpitalowi 

upaść? 

− czy chodzi o wybiórcze traktowanie spółek samorządowych, których działalność wspierać? 

− to są spółki, w których Miasto ma swoje udziały, działalność spółki PGK to pośrednictwo,  

a nie dealerstwo, 

− używanie skrótów myślowych prowadzi dyskusję na złe tory, 

− proponuje pozwolić spółce wykazać się, jak sobie radzi z tym zadaniem. 

 

Marcin Bedka radny: 

− wyjaśnił, że jego praca polega na tym samym, co ma robić spółka PGK, pośredniczy w sprzedaży 

towaru, 

− jeśli spółka PGK poniesie straty, Miasto będzie musiało je pokryć, jeśli Szpital poniesie straty, to 

Miasto też będzie musiało je pokryć, 

− gdyby Szpital chciał prowadzić np. Klub Fitness, to czy Miasto też miałoby taką działalność wspierać? 

− nie zgadza się z tezą, że proponowana działalność spółki PGK nie przyniesie kosztów, 

− wie z doświadczenia jak to działa, ponieważ zajmuje się podobnym pośrednictwem. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− poprosiła radnego o sprecyzowanie swojej wypowiedzi. 

 

Marcin Bedka radny: 

− działalność ta będzie musiała uwzględniać koszty, które spółka PGK poniesie, 

− spółka powinna sama ryzykować, nie rozumie dlaczego Miasto ma to dofinansowywać. 

 

Marek Ogrodzi ński radny: 

− Szpital na pewno nie będzie otwierał Fitness, ale dobrym przykładem jest rezonans magnetyczny 

prywatnej firmy, czy Szpital nie ma z tego korzystać? nawet jeśli przyniesie to straty, 

− pracuje w firmie Szpital, z którą wszyscy mieszkańcy są związani, chociaż nikomu nie życzy 

korzystania z usług Szpitala, 

− nawołuje, żeby w tej dyskusji „nie dać się zwariować”. 



 6

Andrzej Grobelny radny: 

− jako lekarz zwrócił uwagę, że nie da się porównać działalności spółki PGK do działalności Szpitala. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− poprosiła o nie odbieganie od tematu. 

 

Andrzej Grobelny radny: 

− chodzi o to, aby nie porównywać Szpitala do zakładów przemysłowych. 

 

Marcin Bedka radny: 

− w Konstytucji jest zapis, że Państwo zabiera podatki na ochronę zdrowia, 

− nikt nie zabierze pieniędzy z podatków na spółkę PGK, ponieważ ta spółka działa na innych 

zasadach, niż Szpital. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− ponownie zwróciła uwagę radnym, że to odbieganie od tematu. 

 

Marcin Bedka radny: 

− powtórzył, że spółka komunalna to inna działalność od Szpitala. 

 

Janusz Rautszko radny: 

− zwrócił uwagę, że dyskusja odbiega od tematu, 

− chodzi o przekazanie 200tys.zł na objęcie udziałów w spółce PGK, z przeznaczeniem tej kwoty na 

rozwój Centrum Sprzedaży Maszyn Komunalnych, 

− prosi, żeby nie wrzucać do jednego worka tematu innych działalności, 

− mowa o kwocie 200tys.zł na objęcie udziałów. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− zakończyła dyskusję i przystąpiła do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta 16 głosami „za”, przy 5 głosach „przeciw” i 0 głosach „wstrzymujących 

się” podjęła uchwałę: 

Nr III/6/2014 
w sprawie dokonania zmian w bud żecie miasta Szczecinek na 2014 rok. 

 

Ad.4. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− otworzyła dyskusję. 

 

Jerzy Kania Przewodnicz ący Komisji Bud żetowo-Ekonomicznej: 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały jednogłośnie pozytywnie. 
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Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− ze względu na brak uwag przystąpiła do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta 21 głosami „za” jednogłośnie podjęła uchwałę: 

Nr III/7/2014  
w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej mia sta Szczecinek na lata 2014-2025.  

 
Ad.5. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− otworzyła dyskusję. 

 

Jerzy Kania Przewodnicz ący Komisji Bud żetowo-Ekonomicznej: 

− poinformował, że na posiedzeniu Komisji autorzy projektu uchwały, czyli Klub Radnych „Razem dla 

Szczecinka” złożyli autopoprawkę, w której zamiast daty wejścia w życie uchwały: „01.01.2014r.” 

wskazali datę „01.01.2015r.”, 

− Komisja 5 głosami „przeciw” przy 1 głosie „za” zaopiniowała projekt uchwały negatywnie. 

 

Roman Matuszak radny: 

− wyjaśnił, że to realizacja programu wyborczego ugrupowania „Razem dla Szczecinka”, postulat 

obniżenia podatku od nieruchomości o ok.13%, co spowoduje mniejsze dochody budżetu Miasta  

o ok.3 mln zł,  

− uchwała jest próbą dla radnych, aby zobaczyć kto jest za większymi podatkami, a kto za mniejszymi. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− uważa, że chodzi raczej o to, kto jest za realną stawką podatku. 

 

Marcin Kaszewski radny: 

− radni z Klubu Radnych „Razem dla Szczecinka” złożyli też wniosek do projektu budżetu Miasta na 

2015r. wnosząc o zmniejszenie o 39 tys.zł na utrzymanie plaży miejskich, 

− prosi radnych opozycji o szczegółową analizę, dlaczego akurat zmniejszyć wydatki o tę kwotę,  

a nie np. o 50 tys.zł. 

 

Roman Matuszak radny: 

− ma odpowiedzieć nie znając szczegółów projektu budżetu na 2015r., 

− założono, że wydatki na utrzymanie plaży w 2015r. powinny być na poziomie wydatków w 2013r., 

− po wysłuchaniu na posiedzeniu Komisji uwag do projektu budżetu, Klub Radnych „Razem dla 

Szczecinka” postanowił wycofać swój wniosek, co miało zostać zgłoszone przy omawianiu projektu 

budżetu. 
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Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− radni otrzymali projekt budżetu na 2015r. w dniu 28.11.2014r., był więc czas, żeby się z nim 

zapoznać, 

− jeśli Klub Radnych opozycji proponuje obniżenie dochodów, to musi wykazać zrównoważenie tego po 

stronie wydatków. 

 

Roman Matuszak radny: 

− przy omawianiu projektu budżetu zostanie to wskazane. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− odczytał uzasadnienie projektu uchwały zgłoszonego przez radnych opozycji, 

− uważa, że nie ma tam słowa prawdy, chociaż wycofuje to sformułowanie, bo choć to wszystko 

prawda, to jednak daleko posunięta manipulacja i demagogia, 

− w Szczecinku są takie same podatki jak w Warszawie, ale także takie same jak np. w Poznaniu, 

Koszalinie i innych miastach, 

− są miasta, gdzie radni nie wprowadzają takich podatków, ponieważ boją się zrobić to przed wyborami, 

− podatek w Warszawie, Białogardzie i Szczecinku to ten sam podatek i pewne źródło dochodów 

miasta, 

− zobowiązania tych miast są identyczne, autobus w Warszawie, żeby go kupić kosztuje tyle samo co  

w Szczecinku, 

− radni opozycji wiedzą jaka jest prawda, ale oszukują ludzi co do tego, że podatek od nieruchomości 

zabija w Szczecinku przedsiębiorczość, 

− podatek od nieruchomości jest określany przez Ministra Finansów, samorządy mogą go obniżyć,  

w Szczecinku tego nie zrobiono co można interpretować jako podwyżkę, 

− w 2013r. podatek od nieruchomości wzrósł w Szczecinku o kilka procent,  

− podał przykłady stawek podatków od nieruchomości w Szczecinku dotyczące bardzo dużych 

przedsiębiorstw i powierzchni, średnich i małych przedsiębiorstw, gospodarstw domowych,  

− wykazując niewielkie kwoty tych „obciążeń” dla poszczególnych w/w budżetów, 

− poruszył kwestię liczby wystawionych upomnień w latach 2013-2014, porównując te liczby do 

upomnień wystawionych w latach 2011-2012, w których podatek od nieruchomości był niższy, 

− w latach poprzednich tych upomnień było więcej, 

− następnie porównał liczbę osób fizycznych zadłużonych z tytułu podatku od nieruchomości w latach 

2012 i 2013, gdzie w roku wcześniejszym było tych osób więcej, 

− średnio wzrost nastąpił o 80gr/m2 miesięcznie, 

− opozycja opowiada bzdury, że to niezwykle ważne, 

− radni opozycji są nieuczciwi  i robili to samo w kampanii wyborczej, ale kampania wyborcza się 

skończyła i teraz będą kontrowani. 
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Roman Matuszak radny: 

− kto jest tu mistrzem demagogii, to można się sprzeczać, sposób prowadzenia dyskusji przez 

Burmistrza to też majstersztyk demagogii, 

− 47% wyborców w wyborach uznało rację „Razem dla Szczecinka”, 53% przyznało ją Burmistrzowi, 

− Burmistrz nie wziął pod uwagę tego, że w latach poprzednich, kiedy był niższy podatek od 

nieruchomości na świecie ujawnił się kryzys finansowy, który dotknął też Polskę, chociaż w mniejszym 

stopniu, 

− warunki makroekonomiczne też trzeba brać pod uwagę, gdy się zbierze te dane, można 

zmodyfikować argumenty, 

− faktem jest, że dla ludzi podatek jest obciążeniem, gdy jest duży, obciążenie to jest większe, gdy jest 

niższy, obciążenie też jest mniejsze. 

 

Jacek Pawłowicz radny: 

− nawiązując do uwag Burmistrza uważa, że kilka lat temu osób pracujących za granicą było mniej, niż 

obecnie, co ma wpływ na dane podawane przez Burmistrza, 

− niech Burmistrz śmieje się w twarz tym ludziom, którzy funkcjonują na granicy opłacalności, i niech 

buduje szklane dachy. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− chodzi o porównanie – nie siedmiu lat, ale  dwóch, trzech lat. 

 

Marek Ogrodzi ński radny: 

− nikt nie lubi płacić podatku, ale trzeba je płacić, 

− jeśli Burmistrz nie pozyska tych pieniędzy z podatków, to zabraknie środków na rozwój miasta, 

− czy w takim przypadku nie można byłoby postawić Burmistrzowi zarzutu, że jest niegospodarny, 

− radni są w pewnym sensie księgowymi swoich wyborców, podatki nie idą do kieszeni Burmistrza ani 

radnych, ale na wydatki Miasta, 

− 53% głosujących – a nie mieszkańców, było za tym, co Burmistrz proponował w programie 

wyborczym, 

− płacimy podatek na siebie, na rozwój własnego Miasta, 

− gdy będzie zmiana władzy to może będą inne rozwiązania podatkowe, chociaż raczej nie, 

− tu i teraz podatki trzeba płacić. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− zwracając się do radnego Jacka Pawłowicza wyjaśnił, że nie śmieje się z ludzi ubogich, śmieje się  

z radnego, który nie potrafi w sposób rozsądny odnieść się do wypowiedzi Burmistrza, 

− ci, którzy wyjechali do pracy za granicą nadal mają nieruchomości i mieszkania, za które trzeba płacić 

podatek od nieruchomości, 

− to co mówi radny Jacek Pawłowicz, to nie ma logiki, proponuje radnemu odnieść się do liczb,  

− zapytał radnego, czy skończył jakieś studia? 
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− na każdych studiach była ekonomia, 

− prosi radnych opozycji o rozmowę merytoryczną. 

 

Jacek Pawłowicz radny: 

− skoro Burmistrz chce rozmawiać o liczbach powołał się na 2006r., kiedy jako kandydat obecny 

Burmistrz zapewniał o kilku inwestycjach, które stworzą miejsca pracy, 

− zacytował ówczesne zapewnienie Burmistrza, że członkowie Platformy Obywatelskiej są 

przewidywalni, i że po 4 latach kadencji można będzie to rozliczyć, 

− minęło już 8 lat, dlatego prosi o rozliczenie tych obietnic. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− w 2006r. jako Burmistrz wykonał olbrzymią pracę, największym sukcesem jest utworzenie Specjalnej 

Strefy Ekonomicznej, trzeba było pozyskać liczne instytucje, 

− w ciągu kilku miesięcy kryzys dotarł do Polski jak tsunami i przez 6 lat w Szczecinku przestano 

inwestować, podobnie jak w innych mniejszych miastach w Polsce, 

− stanęła sprzedaż nieruchomości, gdzie przedtem sprzedano działkę za 7 mln zł, 

− miejsca pracy nie powstały w takiej liczbie, jak zakładano, ale jednak wiele miejsc pracy w Szczecinku 

powstało. 

 

Marcin Bedka radny: 

− zwracając się do radnego Marka Ogrodzińskiego cieszy się, że Platforma Obywatelska nie poprze 

projektu uchwały, ponieważ 4 lata temu Burmistrz dostał dużo głosów poparcia, tj. ok. 70%, teraz ma 

tendencję spadkową,  

− jeśli podatki nie mają żadnego znaczenia, to podatek dochodowy też. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− zwróciła radnemu uwagę, że to wypowiedź nie na temat. 

 

Marcin Bedka radny: 

− podatek od nieruchomości podniesiony jest do górnej poprzeczki, ponieważ Burmistrz chce wydać jak 

najwięcej pieniędzy, gdyż uważa, że ma rację, 

− według „krzywej Laffera” im bardziej podnosi się podatki, tym mniejsze są wpływy z tego tytułu. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− wyjaśnił, że „krzywa Laffera” nie mówi tego, co powiedział radny Marcin Bedka, ale że jest taka 

granica stawki podatku, której przekroczenie nie przyniesie dochodu,  

− prosi, aby nie mówić o „podatkach” w liczbie mnogiej, tylko o podatku od nieruchomości, ewentualnie 

o podatku od posiadania psa, ponieważ Miasto nie ma wpływu na podatki dochodowe, które są 

uchwalane przez parlament. 
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Jacek Pawłowicz radny: 

− nawiązując do wcześniejszego zapytania Burmistrza poinformował, że ukończył studia, 

− Burmistrz mówił, że przez kryzys w Szczecinku nie ma inwestorów, 

− chce przypomnieć, że w Szczecinku chciała zainwestować firma TECHNICS-KABEL, chcąc otworzyć 

tutaj swój oddział, ale nie było chęci ze strony władz, 

− firma ta zainwestowała w innym mieście tworząc tam 400 nowych miejsc pracy. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− poprosiła o powrót do tematu dyskusji. 

 

Jacek Pawłowicz radny: 

− Burmistrz powiedział, że wzrost podatku od nieruchomości w 2013r. to niewielka kwota, ale czy dla 

ludzi kilkadziesiąt złotych nie ma znaczenia, jeśli się zsumuje wszystkie opłaty, 

− w Szczecinku są największe w regionie opłaty za śmieci, najdroższe w regionie bilety autobusowe,  

− niech Burmistrz się zastanowi, ponieważ to on jest dla ludzi, a nie ludzie dla niego. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− to nie tylko Burmistrz tego chce, ale także 53% osób, które go wybrały. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− zastrzegł, że nikt do niego jako Burmistrza nie zwracał się w sprawie inwestowania w Szczecinku 

przez firmę TECNICS – KABEL, dlatego zarzut radnego Jacka Pawłowicza w tej kwestii jest 

całkowicie niezasadny. 

 

Marcin Bedka radny: 

− poinformował, że chciałby zadać pytanie Przewodniczącej Rady Miasta. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− odmówiła wyjaśniając, że wnioski i pytania radnych przewidziane są w innym punkcie porządku obrad. 

 

Janusz Rautszko radny: 

− prosi Przewodnicząca Rady Miasta, aby pilnowała, żeby dyskusja była merytoryczna, 

− odnośnie projektu uchwały nie zgadza się z argumentami radnego Romana Matuszaka, 

− głosowanie „przeciw” oznaczać będzie,  nie – kto jest za większym podatkiem, ale kto jest za 

większym lub mniejszym przychodem do budżetu Miasta. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− postanowiła zakończyć dyskusję. 
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Roman Matuszak radny: 

− już kilka razy Przewodnicząca Rady Miasta próbowała sygnalizować zakończenie dyskusji na ten 

temat, a dyskusja nadal trwa. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− ze względu na brak uwag przystąpiła do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta 5 głosami„za”, przy 16 głosach „przeciw” i 0 głosach „wstrzymujących 

się” nie podjęła proponowanej przez opozycję uchwały. 

 

Ad.6. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− otworzyła dyskusję. 

 

Jerzy Kania Przewodnicz ący Komisji Bud żetowo-Ekonomicznej: 

− przedstawił opinie poszczególnych Komisji Rady Miasta odnoszące się do poszczególnych działów 

projektu budżetu, związanych z zakresem zadań danej Komisji, 

− poinformował o autopoprawce zgłoszonej przez Burmistrza na posiedzeniu Komisji Budżetowo-

Ekonomicznej, 

− całość projektu budżetu miasta Szczecinek na 2015r. wraz z w/w autopoprawką Komisja Budżetowo-

Ekonomiczna zaopiniowała pozytywnie 5 głosami „za”, przy 1 głosie „przeciw”. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− przedstawił i omówił szczegółowo zgłoszoną autopoprawkę związaną z budową parkingu przy firmie 

KRONOSPAN, 

− inwestycja została rozłożona na lata 2014, 2015 i 2016, w tym o 400.000,00zł mniej w 2015r., niż 

pierwotnie zakładano w projekcie budżetu, 

− jednocześnie proponuje zwiększenia kwoty wydatków w dziale administracja publiczna  

z przeznaczeniem na funkcjonowanie rad osiedli, zamiast po 5zł na osobę w danym osiedlu, jak było 

do tej pory, propozycja zwiększenia do 10zł na mieszkańca w danym osiedlu, razem 223.720,00zł, 

− w celu zbilansowania w/w kwoty  400.000,00zł proponuje też zmniejszyć o kwotę 176.280,00zł 

przewidywane dochody z części podatku dochodowego od osób prawnych i części podatku 

dochodowego od osób fizycznych. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− przedstawiła pozytywną opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej o projekcie budżetu miasta 

Szczecinek na 2015r. 
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Roman Matuszak radny: 

− nawiązując do dyskusji dotyczącej poprzednich punktów porządku obrad stwierdził, że wypowiedzi 

radnego Marka Ogrodzińskiego były merytoryczne i wyrażone w sposób jasny i uprzejmy,  

− natomiast wypowiedzi Burmistrza były nacechowane agresją,  

− gdyby były wyrażane w taki sposób, jak to czyni radny Marek Ogrodziński, być może dyskusja byłaby 

mniej zażarta. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− te same słowa radny Roman Matuszak mógłby skierować do radnych Klubu „Razem dla Szczecinka”. 

 

Roman Matuszak radny: 

− wyjaśnił, że nie był obecny na części posiedzenia Komisji Budżetowo-Ekonomicznej, dlatego nie zna 

argumentów przedstawionych wówczas przy jej omawianiu, 

− Klub „Razem dla Szczecinka” złożył na pierwszej sesji propozycje zmian w projekcie budżetu miasta 

na 2015r., 

− po posiedzeniach poszczególnych Komisji, Klub Radnych ma nowe propozycje zmian w projekcie 

budżetu: w dziale „turystyka” pozostawić kwotę 189tys.zł, ponieważ przedstawione na posiedzeniu 

Komisji argumenty są zrozumiałe, 

− nie wszystkie wyjaśnienia są jednak zadowalające, dlatego w dziale „gospodarka mieszkaniowa – 

pozostała działalność” proponuje się obniżyć wydatki o kwotę 150tys.zł do kwoty 715 tys.zł, 

− w dziale „administracja publiczna” w części dot. Urzędu Miasta proponuje się zmniejszenie kwoty 

wydatków o 300tys. zł do kwoty 7mln 200tys.zł, 

− w części dot. „promocji miasta” proponuje się zmniejszenie wydatków o 200tys.zł i pozostawienie 

kwoty 70tys.zł, 

− w dziale „administracja publiczna – pozostała działalność” dot. wydatków na SzLOT proponuje się 

zmniejszenie wydatków o 334tys.zł  i pozostawienie 981tys.zł. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− w pierwotnym wniosku o zmiany w projekcie budżetu miasta na 2015r. Klub Radnych „Razem dla 

Szczecinka” zgłaszał obniżenie wydatków w dziale „bezpieczeństwo publiczne”, jaka jest aktualna 

propozycja Klubu Radnych w tej kwestii? 

 

Roman Matuszak radny: 

− okazało się, że w tym dziale ujęta jest kwota 100tys.zł na szczecineckie Hospicjum, dlatego Klub 

Radnych „Razem dla Szczecinka” chce, aby ta kwota na ten cel pozostała, 

− natomiast odnośnie wydatków na Straż Miejską proponuje obniżyć je o kwotę 869tys.zł do kwoty  

1 mln 861tys.zł. 
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Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− zapytała radnego Romana Matuszaka, czy to propozycja jego Klubu Radnych zamiast poprzedniej 

kwoty? 

 

Roman Matuszak radny: 

− potwierdził, że to nowa wersja propozycji zmian w tej części projektu budżetu, 

− proponuje się także w części „różne rozliczenia” zmniejszenie o kwotę 200tys.zł do kwoty 300tys.zł 

zamiast 500tys.zł, 

− w dziale „gospodarka komunalna-zieleń miejska” proponuje się kwotę 460tys.zł zamiast 500tys.zł, 

− w części „oświetlenie uliczne” proponuje się kwotę  1mln 800tys.zł zamiast 1 mln 850tys.zł, 

− w dziale ochrona „ochrona środowiska – pozostała działalność” proponuje się obniżenie wydatków  

o kwotę 100tys.zł i pozostawienie kwoty 1 mln 560tys.zł, 

− w dziale nr 17 w części dot. „SAPiK-u” propozycja zmniejszenia o 760tys.zł, 

− są to propozycje skorelowane ze zgłoszonym przez Klub Radnych „Razem dla Szczecinka” projektem 

uchwały w sprawie podatku od nieruchomości na 2015r., która nie została jednak przez Radę Miasta 

podjęta. 

 

Marcin Kaszewski radny: 

− cieszy się, że radni opozycji zrezygnowali z propozycji obniżenia wydatków o 39tys.zł, ale jest zdania, 

że nie są oni przygotowani, 

− wystarczyło udać się wcześniej do SzLOT i zapytać tam o konkretne wydatki i ich przeznaczenie, 

− w przeciwieństwie do radnych opozycji udał się do SzLOT, gdzie otrzymał dokument audytorski, 

− zwiększenie wydatków wynika z powstania dodatkowego kąpieliska, 

− chce wręczyć radnemu Romanowi Matuszakowi w/w dokument. 

 

Marcin Bedka radny: 

− radnym opozycji zarzuca się nieprzychylność, ale opozycja kieruje się dobrem miasta i jego 

mieszkańców, opis projektu budżetu jest bardzo skąpy,  

− jeśli uzyskane informacje okazują się zasadne, radni opozycyjni wycofują swoje wnioski i to jest 

właśnie merytoryczna dyskusja. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− wyjaśniła, że tak jak radny Marcin Kaszewski, każdy inny radny miał prawo i mógł udać się do SzLOT 

czy którejś jednostki komunalnej po informacje, 

− poprosiła też radnych opozycji o dokładne przygotowywanie przez nich swoich projektów uchwał, 

ponieważ w projekcie uchwały dot. podatków od nieruchomości radni wpierw podali datę wejścia  

w życia tej uchwały jako 01.01.2014r. a potem poprawili na 01.01.2015r. 
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Andrzej Grobelny radny: 

− wyjaśnił, dlaczego radni Klubu Radnych „Razem dla Szczecinka” wycofali wniosek o zmniejszenie 

wydatków o kwotę 39tys.zł, 

− skoro radny Marcin Kaszewski nie był na posiedzeniu Komisji Edukacji, Kultury, Sportu i Turystyki, na 

jakiej podstawie wysnuł wniosek, że radni opozycji byli nieprzygotowani? 

 

Jacek Pawłowicz radny: 

− porównał omawiany projekt budżetu miasta na 2015r. z projektem budżetu miasta na 2005r., 

− w tamtym projekcie były przedstawione wszystkie szczegóły budżetu, natomiast w projekcie na 2015r. 

jest zbyt mało informacji, 

− apeluje więc do Przewodniczącej Rady Miasta, aby następne projekty budżetu na następne lata były 

bardziej szczegółowe, aby radni mieli możliwość lepiej poznać uzasadnienie poszczególnych kwot. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− wyjaśniła, że swojego apelu radny Jacek Pawłowicz nie może kierować do niej jako do 

Przewodniczącej Rady Miasta, ponieważ to nie Przewodnicząca Rady Miasta przygotowuje projekt 

budżetu. 

 

Marcin Kaszewski radny: 

− wyjaśnił, że nie jest członkiem Komisji Edukacji, Kultury, Sportu i Turystyki i dlatego nie był na jej 

posiedzeniu, 

− dziwi się natomiast, że radny Andrzej Grobelny jako lekarz nie wie, że utrzymanie plaży wiąże się  

z zapewnieniem bezpieczeństwa na tych plażach, a to wymaga dużych wydatków. 

 

 Andrzej Grobelny radny: 

− 39tys.zł to wzrost wydatków, dlatego było pytanie o ich zasadność, na co radni opozycji uzyskali 

odpowiedź i wycofali się ze swojego wniosku, 

− nie bardzo więc rozumie, dlaczego teraz drąży się ten temat. 

 

Jacek Pawłowicz radny: 

− ma wrażenie, że radny Marcin Kaszewski miał przygotowane wystąpienie, ale radni opozycji przyjęli 

już do wiadomości argumenty dotyczące tej kwestii i wycofali swój wniosek, 

− zupełnie nie rozumie więc, dlaczego nie ma dyskusji dotyczącej pozostałych kwestii, widać, że jest 

przygotowany scenariusz niezależnie od merytorycznych wypowiedzi. 

 

Marek Ogrodzi ński radny 

− na posiedzeniu Komisji Ochrony Środowiska 4 radnych było za pozytywnym zaopiniowaniem projektu 

budżetu w omawianej na Komisji części, przy 1 głosie „przeciw”, 

− przeciw był radny Jacek Pawłowicz tłumaczący swoje stanowisko tym, że budżet jest za wysoki  

o 40tys.zł w dziale „zieleń miejska”, 
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− teraz na sesji pojawiły się kolejne wnioski opozycji, 

− kwota wydatków przedstawiona w projekcie budżetu miasta na 2015r. to 100% takich wydatków  

w 2014r. 

− Klub Radnych „Razem dla Szczecinka” proponuje obniżenie tej kwoty o 50tys.zł dlatego pyta 

opozycję, z jakiej części oświetlenia zrezygnować? może z iluminacji świetlnej? 

− podobnie odnośnie pozostałych propozycji dotyczących obniżenia wydatków pyta opozycję, z czego 

konkretnie zrezygnować? 

− na posiedzeniu Komisji o tym nie było mowy, jest zaskoczony, że dopiero teraz porusza się te 

kwestie, dlatego prosi o wyjaśnienie. 

 

Małgorzata Goli ńska radna: 

− nie wie, czy te kwestie były poruszane na posiedzeniu Komisji Ochrony Środowiska, ale były 

omawiane na posiedzeniu Komisji Rozwoju Gospodarczego i Samorządności. 

 

Jacek Pawłowicz radny: 

− wyjaśnił, że te punkty nie były przedmiotem porządku obrad Komisji Ochrony Środowiska,  

− prosi Przewodniczącego tej Komisji, aby lepiej zwracał uwagę na to, co jest ujęte w porządku 

posiedzenia. 

 

Krzysztof Zawada radny: 

− zastanawia się po co są posiedzenia Komisji, skoro na posiedzeniu Komisji Budżetowo-Ekonomicznej 

radny Roman Matuszak nie chciał odpowiedzieć na zadane mu pytania, związane z propozycjami 

opozycji. 

 

Roman Matuszak radny: 

− poinformował na posiedzeniu Komisji, że stanowisko radnych opozycji zostanie szczegółowo 

przedstawione na sesji. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− prośba była o wyjaśnienie przez radnego Romana Matuszaka, jak np. ma działać Straż Miejska po 

zmniejszeniu wydatków na jej funkcjonowanie ? 

− jeśli opozycja zauważyła wzrost wydatków, trzeba było w danym wydziale spytać o ich uzasadnienie, 

− opozycja założyła, że budżet na 2015r. będzie na poziomie budżetu z 2014r. nie uwzględniając 

różnych sytuacji, 

− wcześniej radni opozycji propozycjami zmian w projekcie budżetu miasta chcieli zbilansować 

propozycje zmniejszenia podatku od nieruchomości, ale skoro to nie przeszło, to teraz opozycja chce 

zwiększenia wolnych środków, niech radni opozycji to wytłumaczą. 

 

Krzysztof Zawad radny: 

− pyta radnego Romana Matuszaka, dlaczego nie chciał udzielić odpowiedzi na posiedzeniu Komisji? 
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Maciej Batura radny: 

− zwracając się do radnego Romana Matuszaka stwierdził, że na posiedzeniu Komisji radny ten  

nie udzielił wyjaśnień, dlaczego opozycja proponuje zmniejszenie wydatków, 

− w dobrym tonie byłoby zgłoszenie przedstawionych przez opozycję propozycji przed sesją,  

a nie dopiero na sesji. 

 

Roman Matuszak radny: 

− widać, że radni Platformy Obywatelskiej  mają problem ze zrozumieniem, 

− uważa, że skala wydatków rośnie w postępie geometrycznym, porównał dane z poprzednich lat, 

− zastanawia się, kiedy radni Platformy Obywatelskiej się tym zajmą, ponieważ uważa, że podatnicy  

w Szczecinku tego nie wytrzymają. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− to opinia krzywdząca dla radnych Platformy Obywatelskiej, 

− jeśli radny uważa, że wystarczy dopiero na sesji zgłosić poprawki do budżetu, to się z takim 

podejściem nie zgadza. 

 

Marcin Bedka radny: 

− oszczędności w budżecie w stosunku do 2014r. są już przewidziane, podał przykład. 

 

Małgorzata Goli ńska radna: 

− na posiedzeniu Komisji Rozwoju Gospodarczego i Samorządności była mowa o propozycji 

zmniejszenia o 100tys.zł wydatków na monitoring, ponieważ uważa, że monitoring nie działa. 

 

Maciej Batura radny: 

− przypomniał, że w 2015r. to zadanie przejmie Straż Miejska, dlatego trzeba się zastanowić nad 

zabezpieczeniem dodatkowych środków, a nie je zmniejszać. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− monitoring nie działa tak, jak powinien z dwóch przyczyn: technicznej i organizacyjnej ze strony Policji, 

− pieniądze są przeznaczone między innymi na modernizację sprzętu, 

− obcięcie tej kwoty oznaczać będzie, że monitoring nie będzie działał, obecnie działa, chociaż źle. 

 

Edyta Wojnicz radna: 

− radna Małgorzata Golińska słyszała, że monitoring jednak działa,  

− zapytała radnych opozycji, na czym konkretnie Miasto ma zaoszczędzić zmniejszając wydatki na 

SAPiK? 
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Andrzej Grobelny radny: 

− uważa, że monitoring – jak go nazwał: „oko Saurona” – zupełnie nie działa i opiera swoje zdanie na 

wypowiedziach osób, które monitoring obsługują, chociaż bezpośrednio tam nie chodził, 

− generalnie jest za monitoringiem, ale postuluje, aby ktoś porządnie to zaprojektował i porządnie 

podłączył, 

− dotychczas monitoring do niczego nie został wykorzystany, podał przykłady  zdarzeń przy Wieży 

Bismarcka (Przemysława) oraz przy ul. Lipowej, 

− ludzie obsługujący monitoring kierują od lat uwagi do Urzędu Miasta, 

− czy warto inwestować w coś, co jest od początku źle zrobione, czy może lepiej zrobić to dobrze od 

początku, obecnie Straż Miejska nic więcej nie zrobi, niż Policja, 

− Platforma Obywatelska może próbować mówić, że białe jest czarne, a czarne białe, ale warto się 

zastanowić, żeby do obserwacji kamer byli zatrudnieni ludzie odpowiedzialni, 

− zatrudnienie ludzi na pół roku nie wpłynie na zwiększenie ich odpowiedzialności, 

− opozycja zgłasza szereg propozycji merytorycznych i ma wiele pomysłów. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− zapytała, czy wszystkie propozycje usprawnienia Straży Miejskiej radny Andrzej Grobelny chce 

uzyskać poprzez zmniejszenie wydatków na Straż Miejską? 

 

Andrzej Grobelny radny: 

− wyjaśnił, że jest przeciwko zwiększeniu kwoty ponieważ uważa, że to i tak nie działa. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− uważa, że radny Andrzej Grobelny nie ma pojęcia o funkcjonowaniu Straży Miejskiej, 

− nawiązał do wypowiedzi Komendanta Policji Józefa Hatały o monitoringu, iż dzięki temu jest 

pozytywny wpływ na poprawę bezpieczeństwa w mieście, 

− porównał funkcjonowanie Straży Miejskiej sprzed lat do sytuacji obecnej, 

− teraz Komendant Policji zmienił zdanie, ponieważ nie ma pieniędzy na wynagrodzenia dla osób 

skierowanych do obserwacji kamer monitoringu, Komendant Policji nie chce mieć u siebie 

monitoringu, 

− Burmistrz prosi o nie wprowadzanie w błąd, że  monitoring nie działa, lub że jest źle skonstruowany, 

− żeby to przenieść do Straży Miejskiej nie trzeba wielkich pieniędzy, ale potrzebne są środki na 

kamery, z 32 kamer 2 nie działają,  

− ale nawet, gdyby 10 nie działało, to czy wyrzucać wszystko, czy poprawić? 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− poprosiła radnego Andrzeja Grobelnego, aby nie próbował przerywać wypowiedzi Burmistrzowi, 

dopóki nie zostanie mu udzielony głos. 
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Andrzej Grobelny radny: 

− zapytał, jakie większe pojęcie od niego w danej kwestii ma Burmistrz, ponieważ są po takich samych 

studiach? 

− wyjaśnił, że nie rozmawiał o monitoringu z Komendantem Policji, tylko z osobami obsługującymi 

monitoring, na początku lepiej to funkcjonowało, niż teraz, 

− nie można czegoś poprawić, jeśli nie ma planu poprawy, będzie głosował „za” jeśli Burmistrz taki plan 

przedstawi,nikogo nie atakuje, jedynie prosi o zastanowienie się, jak to zrobić. 

 

Daniel Rak Zast ępca Burmistrza Miasta: 

− wszystkie lokalizacje kamer były uzgadniane z Policją i nie ma tu przypadkowości, 

− pojawiały się prośby ze Wspólnot Mieszkaniowych o zainstalowanie dodatkowych kamer w celu 

podniesienia bezpieczeństwa, ale i te lokalizacje były uzgadniane z Policją. 

 

Andrzej Grobelny radny: 

− zwrócił uwagę, że cała ul. Pilska nie jest objęta monitoringiem i nie ma tam kamer, chociaż Policja o to 

postulowała. 

 

Daniel Rak Zast ępca Burmistrza Miasta: 

− gdyby przyjąć propozycję obniżenia wydatków na monitoring, zgłoszoną przez radnych „Razem dla 

Szczecinka”, to w 2015r. też przy ul. Pilskiej nie będzie kamer. 

 

Małgorzata Goli ńska radna: 

− zasugerowała, że może przed podjęciem decyzji warto najpierw zlecić wykonanie w tej kwestii audytu 

zewnętrznego. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− zdziwiła się propozycją radnej Małgorzaty Golińskiej, iż z jednej strony radni opozycji chcą 

zmniejszenia wydatków na monitoring, a z drugiej strony dysponując mniejszymi pieniędzmi chcą 

jednocześnie zlecić wykonanie audytu. 

 

Marek Ogrodzi ński radny: 

− przeprosił radnego Jacka Pawłowicza za uwagi dotyczące przebiegu posiedzenia Komisji ochrony 

Środowiska przyznając, że na posiedzeniu nie były omawiane działy budżetu, na które się wcześniej 

sam powoływał, 

− nawiązując natomiast do propozycji zmniejszenia wydatków o kwotę 150 tys.zł w dziale 

bezpieczeństwo publiczne pozostała działalność zapytał radnych opozycji, z czego konkretnie chcą 

zrezygnować ? 
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Edyta Wojnicz radna: 

− przypomniała, że w dalszym ciągu nie otrzymała od radnych opozycji odpowiedzi na swoje pytanie 

dotyczące propozycji obniżenia wydatków na SAPiK. 

 

Jacek Lesiuk radny: 

− zwrócił się z pytaniem do radnego Andrzeja Grobelnego w związku z propozycją zmniejszenia 

środków na oświetlenie uliczne, jak to wpłynie na bezpieczeństwo mieszkańców ? 

 

Jacek Pawłowicz radny: 

− odpowiedział radnemu Markowi Ogrodzińskiemu, że rozumie jego pomyłkę i nie żywi urazy, 

− odnośnie propozycji zmniejszenia wydatków na oświetlenie poinformował, że chodzi o wyłączanie 

nocą oświetlenia na ścieżce rowerowej w części od ul. Szczecińskiej do Świątek oraz w części parku 

prowadzącej do Trzesieki, ponieważ zimą nocą nikt tamtędy nie jeździ i nie chodzi, 

− była nawet taka sytuacja, że chuligani nocą stłukli w parku lampy, gdyby się nie świeciły, może do 

stłuczenia by nie doszło. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− też mieszka na Świątkach i uważa, że oświetlenie ścieżki rowerowej w tamtej części jest potrzebne, 

− zapytała radnych opozycji, czy proponowaną kwotę obniżki dokładnie wyliczyli? 

 

 Jacek Pawłowicz radny: 

− tak, to zostało wyliczone. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− poprosił o te wyliczenia i informację, kto je wykonał, 

− zwrócił uwagę, że między północą a godz. 5 rano na Świątkach też nie przejeżdżają samochody, czy 

to oznacza, żeby też wyłączyć tam lampy uliczne? 

− proponuje inną filozofię postrzegania tego zagadnienia, jego zdaniem Miasto powinno być oświetlone, 

ponieważ jest wtedy bezpieczniej, 

− na szczęście większość radnych popiera jego zdanie, 

− sugeruje radnemu Jackowi Pawłowiczowi, niech najpierw się dowie, zanim zacznie coś postulować, 

− przypomniał, że zmniejsza się zadłużenie Miasta i w 2015r. będzie najmniejsze od wielu lat, 

− wolne środki na koniec 2014r. wynoszą kilkanaście milionów złotych, po co w takim przypadku 

wygaszać światła, mieszkańcy chcą mieć oświetlenie, to olbrzymia wartość dodana dla Szczecinka, 

chodzi o jakość naszego miasta. 

 

Jacek Pawłowicz radny: 

− nie chodzi o zmniejszenie oświetlenia w mieście, tylko o to, że tam nikt w nocy nie chodzi, 

− zapytał, czy lampy mają się świecić w tych miejscach tylko dlatego, że Burmistrz sam lubi wyjść na 

brzeg jeziora i podziwiać oświetlenie ? 
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Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− zna osoby, które nocami także zimą biegają po parku. 

 

Jacek Pawłowicz radny: 

− ma nadzieję, że to nie lunatycy. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− zapewniła radnego, że nie, zwracając mu uwagę, że to niestosowna wypowiedź. 

 

Marcin Boche ński radny: 

− radni „Razem dla Szczecinka” w dziale gospodarka komunalna pozostała działalność chcą 

zmniejszenia wydatków o kwotę 150 tys. zł, ale to środki na odszkodowania za niedostarczenie lokali 

socjalnych, na lokale socjalne czeka 226 osób z rodzinami oraz dodatkowo 144 osób z rodzinami bez 

orzeczenia sądowego, na lokale komunalne oczekują 322 osoby, 

− jaka to polityka prospołeczna Klubu Radnych „Razem dla Szczecinka” ? 

 

Roman Matuszak radny: 

− opierając się na treści projektu budżetu na 2015r. i wydatkach z 2013r. oraz wydatkach z pierwszego 

półrocza 2014r. założono 8% wzrost,  

− sugeruje się radnym opozycji, żeby przyszli do Urzędu Miasta lub spółek komunalnych, ale niektórzy  

z radnych nie mają takiej możliwości ze względu na swoją pracę, 

− w latach poprzednich za kadencji poprzedniego Burmistrza takie dane były zamieszczane w projekcie 

budżetu, i nie trzeba było dodatkowo chodzić po spółkach. 

 

Małgorzata Bała Wiceprzewodnicz ąca Rady Miasta: 

− to nie jest tak, że trzeba w poszczególnych Wydziałach Urzędu Miasta lub spółkach samemu szukać 

informacji, poza tym w czwartki Urząd Miasta jest czynny do godz.17:30 i urzędnicy mogą po południu 

udzielić informacji, 

− jeśli radny nie ma czasu, to po co został radnym? 

 

Marcin Boche ński radny: 

− powołał się na sprawozdania Burmistrza, które przecież są dostępne i zawierają informacje 

merytoryczne. 

 

Małgorzata Bała Wiceprzewodnicz ąca Rady Miasta: 

− zapytała, w jaki sposób radni opozycji wyliczyli, że wydatki na mieszkania socjalne trzeba zmniejszyć 

o kwotę 150 tys. zł, a nie np. o 500 tys.zł? 
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Jacek Pawłowicz radny: 

− wydatki zaplanowane w tej kwestii na 2015r. są na poziomie 108% wydatków z 2014r., dlatego 

zmniejszenie o kwotę 150 tys.zł wystarczy, 

− opłaty, które musi ponieść Miasto wynikają z tego, że Miasto zaniedbało te kwestie, 

− gdyby było więcej mieszkań socjalnych, nie byłoby odszkodowań. 

 

Tomasz Wełk Prezes ZGM TBS sp. z o.o. w Szczecinku:  

− omówił koszty funkcjonowania mieszkań socjalnych, 

− proponowana w projekcie budżetu miasta kwota na 2015r. jest w pełni zasadna, 

− ilość lokali socjalnych rośnie, 2 lata temu było 158 lokali socjalnych, teraz jest ponad 200 takich lokali, 

− ok. 15 lokali wynosi przyrost roczny, dzięki temu, że w budżecie są środki na ich bieżące 

utrzymywanie, 

− lokale socjalne muszą być lokalami ekonomicznymi w utrzymaniu, 

− przygotowanie lokalu socjalnego dla danej osoby to też wydatek, 

− z jednej strony są wydatki, a z drugiej strony są przychody Miasta z tytułu czynszu i opłat za 

korzystanie za lokale socjalne, 

− 226 rodzin czeka na lokale socjalne, nie uniknie się przy co raz większej skali problemu, zwiększenia 

wydatków, kandydaci do mieszkań socjalnych to także osoby znajdujące się w niedostatku, które 

uzyskały opinię Komisji Problemów Społecznych, 

− od nowego roku zmieniają się zasady przyznawania mieszkań, może się okazać, że skala problemu 

wzrośnie. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− mieszkania socjalne to obowiązkowy wydatek Miasta, 

− mieszkania komunalne można przekazać spółce ZGM, ale lokale socjalne muszą pozostać  

w ewidencji Miasta, ZGM może tylko nimi zarządzać, 

− to tak, jakby radni „Razem dla Szczecinka” zaproponowali zmniejszenie wydatków na dodatki 

mieszkaniowe, które są obligatoryjne bez względu na stan budżetu Miasta, 

− „chciejstwo” opozycji nie ma tu nic do rzeczy, ponieważ Miasto i tak musi te wydatki ponieść, 

− jeśli koszty Miasta będą w tej kwestii mniejsze, to Miasto wyda mniej pieniędzy i będzie oszczędność. 

 

Jacek Lesiuk radny: 

− Burmistrz wyjaśnił, co by się stało, gdyby na te wydatki nie było zabezpieczenia. 

 

Krzysztof Zawada radny: 

− dane wskazują na spadek przestępstw dzięki oświetleniu miasta, funkcjonowaniu Straży Miejskiej itp. 

− nie oświetla się lasu, tylko teren miasta w parku, 

− z czego „Razem dla Szczecinka” chce zrezygnować zmniejszając środki na monitoring ? 

 

 



 23

Marcin Bedka radny: 

− zwracając się do radnego Krzysztofa Zawady zapytał, czy wie ilu strażników miejskich przypada  

w Koszalinie lub Szczecinie na jednego mieszkańca w porównaniu z taką liczbą strażników  

w Szczecinku ? w Koszalinie powinno być ich 150, a jest dwudziestu kilku, 

− powołał się na wystąpienie przedwyborcze obecnego Burmistrza, gdy w 2006r. dopiero kandydował 

na stanowisko Burmistrza, w którym ówczesny kandydat a obecnie Burmistrz obiecał likwidację Straży 

Miejskiej,  

− radny uważa, że dzisiaj Straż miejska chluby Miastu nie przynosi, a ilość strażników miejskich  

w Szczecinku jest nieuzasadniona, 

− radni Platformy Obywatelskiej zadali tyle pytań, że nie ma możliwości równocześnie na wszystkie 

odpowiedzieć, deficyt budżetu miasta w 2014r. wyniósł ok. 800 tys.zł, zmniejszenie wydatków 

zmniejszy deficyt na koniec roku. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− poprosiła radnego Andrzeja Grobelnego o odpowiedź na pytanie dotyczące zasadności zmniejszenia 

wydatków na SAPiK. 

 

Krzysztof Zawada radny: 

− ma nadzieję, że radny Marcin Bedka ma badania, na których oparł swoją wypowiedź, 

− zgadza się, że bezpieczeństwo nie zależy tylko od Straży Miejskiej, dlatego prosi opozycję  

o dopowiedź, gdzie obciąć wydatki, czy w dziale Straż Miejska? 

 

Marcin Bedka radny: 

− tak, część wydatków na Straż Miejską jest zbędna, przykro to mówić, ale tak jest. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− czy radny uważa, że zwolnienie kilku strażników miejskich da tyle oszczędności ? 

− prosi po merytoryczną odpowiedź. 

 

Marcin Bedka radny: 

− to kwestia działania Straży Miejskiej, pytanie – czy w takiej formie funkcjonowanie Straży Miejskiej jest 

zasadne, kwota proponowana przez radnych „Razem dla Szczecinka” jest wystarczająca na 

działalność Straży Miejskiej. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− poprosiła Komendanta Straży Miejskiej o ustosunkowanie się do wypowiedzi radnego. 

 

Grzegorz Grondys Komendant Stra ży Miejskiej: 

− idealnym rozwiązaniem byłoby, gdyby na 1000 mieszkańców przypadał 1 strażnik miejski, 
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− w Koszalinie strażnicy miejscy pracują jak urzędnicy tylko po 8 godzin dziennie w dni robocze na 

jednej zmianie, 

− jeśli Straż Miejska ma obserwować monitoring, to muszą być na to środki, 

− powołał się na poprzednie lata, gdy członkiem Zarządu Miasta był obecny radny Roman Matuszak, 

− w Polsce jest obecnie tendencja likwidowania Straży Miejskich i likwidowania przez Państwo 

niektórych jednostek Policji. 

 

 Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− podziękował Komendantowi Straży Miejskiej za wyjaśnienia, 

− nie zgadza się z wypowiedzią radnego Marcina Bedki, nie można porównywać Szczecinka  

z Koszalinem i Szczecinem, 

− Policja w Szczecinku też nie ma stanu osobowego takiego, jaki faktycznie jest w Policji potrzebny, 

− nawiązał do incydentu nagłośnionego w mediach uważając, że radni powinni Straży Miejskiej bronić, 

− poza tym 1,5 mln zł z fotoradarów wraca do Straży Miejskiej, dzięki czemu w mieście jest 

bezpieczniej, 

− nigdy nie mówił, że nie należy poprawić funkcjonowania Straży Miejskiej, ale to już jest robione, 

− wypowiedzi radnego Marcina Bedki szkodzą bezpieczeństwu w mieście, 

− ma nadzieję, że do referendum w sprawie rozwiązania Straży Miejskiej w Szczecinku nie dojdzie, 

− 53% głosujących w wyborach samorządowych wyraziło już inne zdanie, 

− swoją działalnością opozycja uzyskała rozzuchwalenie się chuliganów w Szczecinku. 

 

Marcin Bedka radny: 

− zwrócił uwagę, że za słowa o „Razem dla Szczecinka” i chuliganach Burmistrz już w Sądzie musiał 

przeprosić, 

− odnośnie Straży Miejskiej zapytał, czy zdaniem Burmistrza, w Gminie Szczecinek, gdzie nie ma 

Straży Miejskiej, jest większa przestępczość, niż w Szczecinku? 

− odnośnie informacji o działaniach Państwa dotyczących likwidacji jednostek Policji przypomniał, że 

Państwem rządzi Platforma Obywatelska. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− zwróciła uwagę, że Rada Miasta nie ma wpływu na działalność Państwa. 

 

Marcin Bedka radny: 

− uważa, że zwraca się  mu uwagę, a nie zwraca się uwagi innym radnym wykraczającym poza temat 

dyskusji. 

 

Edyta Wojnicz radna: 

− radni opozycji proponują zmniejszenie wydatków na SAPiK, czy kwotę tą chcą zabrać z wydatków na 

Zamek? radni proponują zabranie kwoty 760 tys.zł, a utrzymanie Zamku wynosi 780 tys. zł, 

− Zamek ma dużą powierzchnię użytkową, stąd duża kwota jego utrzymania. 
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Jacek Pawłowicz radny: 

− ma wrażenie, że radni Platformy Obywatelskiej mają przygotowany scenariusz swoich pytań, 

− nawiązując do wypowiedzi Burmistrza, że 53% głosujących w wyborach poparło jego zdanie zwrócił 

uwagę, że to zaledwie ok.26% tych mieszkańców, którzy mogli głosować. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− poprosiła radnego Jacka Pawłowicza o powrót do tematu. 

 

Jacek Pawłowicz radny: 

− zwrócił się do Przewodniczącej Rady Miasta z prośbą, żeby wszystkich radnych traktowała jednakowo 

i chociaż starała się być neutralną. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− zaproponowała sprawdzenie, ile razy radni opozycji mieli udzielony głos, a ile razy radni Platformy 

Obywatelskiej. 

 

Grażyna Kuszmar radna: 

− uważa, że radni opozycji nie dadzą się przekonać bez względu na argumenty, 

− Burmistrz przedstawił projekt budżetu miasta po dokładnych analizach, 

− prosi Przewodniczącą Rady Miasta o zakończenie dyskusji i przejście do głosowania. 

 

Andrzej Grobelny radny: 

− stwierdził, że on nie ma pretensji do Przewodniczącej Rady Miasta, 

− odpowiadając na pytanie radnej Edyty Wojnicz wyjaśnił, że to nie jest atak na SAPiK ani na żadną 

spółkę, opozycja widzi ich pracę, ale uważa, że można wprowadzić oszczędności, nie chce też 

zamykać Zamku i widzi wartość dodaną jego działalności, 

− nie widzi jednak potrzeby aż tak kosztownego promowania miasta. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− opozycja proponuje obcięcie wydatków nie na promocję, ale na SAPiK. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− odnośnie wydatków na programu  w TVN stwierdził, że ludzie w Szczecinku są dumni z tego, że widzą 

swoje miasto na antenie telewizji ogólnopolskiej, 

− to nie wydatek ok.700 tys. zł , a jedynie ok. 70 tys. zł, 

− jeśli opozycja chce zmniejszyć wydatki na SAPiK, to prosi o wyjaśnienie które konkretnie wydatki 

zmniejszyć ?  uważa, że opozycja wzięła te liczby „z sufitu” bez przemyślenia. 

 

Marcin Bedka radny: 

− stwierdził, że opozycja wyraźnie wskazała, gdzie zmniejszyć wydatki, np. na Straż Miejską, 
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− odnośnie SAPiK-u opozycja swoją propozycję oparła na podstawie informacji zawartych w projekcie 

budżetu, ponieważ Burmistrz nie chce ujawnić innych danych, 

− Dyrektor SAPiK mówi, że to ok. 200 tys.zł, na posiedzeniu Komisji radni opozycji mówili, iż cieszą się, 

że jest Zamek, przeraża jednak ilość pieniędzy na jego utrzymanie. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− wyjaśnił, że na Komisji powiedział, że wydatki na programy w TVN to tajemnica handlowa, ale koszty 

wynoszą kilkadziesiąt tysięcy złotych a nie kilkaset tysięcy, 

− jeśliby obniżyć wydatki na utrzymanie Zamku o 700 tys.zł, jak proponuje opozycja, to z czego 

konkretnie w takim przypadku zrezygnować, dotyczy to także zmniejszenia wydatków w innych 

działach, jeśli radni opozycji znajdą kogoś, kto za 1 zł będzie chciał prowadzić Centrum Konferencyjne 

Zamek i nie będzie chciał dopłat z budżetu miasta, to zgadza się nad tym zastanowić, 

− odnośnie likwidacji Straży Miejskiej to koszty związane z takim rozwiązaniem byłyby tak duże, że  

w 2015r. zabrakłoby na ten cel środków, a gdyby się na to zgodzić to oszczędności pojawiłyby się 

dopiero w 2016r. albo dopiero w kolejnym roku. 

 

Marcin Bedka radny: 

− po jednym przetargu przekazano prowadzenie Zamku SAPiK-owi, czy nie było innych przetargów ? 

− niewykorzystanych miejsc noclegowych w Szczecinku jest bardzo dużo, znów to samo co  

w przypadku PGK i Centrum Sprzedaży Maszyn Komunalnych, 

− nie zgadza się z polityką, gdzie Miasto prowadzi działalność gospodarczą. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− wyjaśnił, że przetarg był organizowany na część gastronomiczno-restauracyjną i ta działalność  

nie przynosi strat, straty przynosi Centrum Konferencyjne i na to ma iść dopłata oraz na utrzymanie 

zabytku, przetargu na prowadzenie Centrum Konferencyjnego nie robiono, 

− ludzie nie chcą przyjeżdżać na konferencje, jeśli w tym samym miejscu nie mają zabezpieczonych 

miejsc noclegowych, ogólnie konferencji jest za mało. 

  

Grażyna Kuszmar radna: 

− ponowiła wniosek o zamknięcie dyskusji. 

 

Janusz Rautszko radny: 

− poparł wniosek radnej Grażyny Kuszmar. 

 

Obrady opuściła radna Edyta Wojnicz. Pozostało obecnych 20 radnych. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− przystąpiła do głosowania nad autopoprawką do projektu budżetu miasta na 2015r. zgłoszoną przez 

Burmistrza Miasta. 
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W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 20 głosami „za” przyjęła w/w autopoprawkę Burmistrza 

Miasta. 

 

Na salę obrad wróciła radna Edyta Wojnicz. Ponownie obecnych 21 radnych. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− przystąpiła do głosowania nad wnioskiem o zmianę projektu budżetu miasta na 2015r. zgłoszonym 

przez Klub Radnych „Razem dla Szczecinka”. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta przy 5 głosach „za”, 16 głosach „przeciw” i 0 głosach „wstrzymujących 

się” odrzuciła wniosek opozycji. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− przystąpiła do głosowania nad projektem budżetu miasta na 2015r. z uwzględnieniem autopoprawki 

zgłoszonej przez Burmistrza. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta 16 głosami „za”, przy 5 głosach „przeciw” i 0 głosach „wstrzymujących 

się” podjęła uchwałę: 

Nr III/8/2014  

w sprawie uchwalenia bud żetu miasta Szczecinek na 2015 rok. 

 

Ad.7. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− otworzyła dyskusję. 

 

Jerzy Kania Przewodnicz ący Komisji Bud żetowo-Ekonomicznej: 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− przystąpiła do głosowania nad projektem uchwały. 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 21 głosami „za” podjęła uchwałę: 

Nr III/9/2014 

w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansow ej miasta Szczecinek na lata 2015-2025. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− o godz. 12:35 ogłosiła przerwę w obradach. 

 

Obrady zostały wznowione po przerwie o godz.13:00. Obecnych 18 radnych. Nieobecni radni: Małgorzata 

Golińska, Grażyna Kuszmar i Marek Ogrodziński. 
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Ad.8. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− otworzyła dyskusję. 

 

Małgorzata Bała Wiceprzewodnicz ąca Komisji Problemów Społecznych: 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− ze względu na brak uwag przystąpiła do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta 17 głosami „za”, przy 1 głosie „wstrzymującym się”  podjęła uchwałę: 

Nr III/10/2014  

w sprawie przyj ęcia Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwi ązywania Problemów Alkoholowych  

i Przeciwdziałania Narkomanii dla Miasta Szczecinek  na rok 2015 . 

 

Ad.9. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− otworzyła dyskusję. 

 

Małgorzata Bała Wiceprzewodnicz ąca Komisji Problemów Społecznych: 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Na salę obrad wróciła radna Małgorzata Golińska. Obecnych 19 radnych. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− ze względu na brak uwag przystąpiła do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 19 głosami „za” podjęła uchwałę: 

Nr III/11/2014 

w sprawie programu współpracy Miasta Szczecinek z o rganizacjami pozarz ądowymi oraz 

podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z  dnia 24 kwietnia 2003 roku o działalno ści 

pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2015. 

Ad.10. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− otworzyła dyskusję. 

 

Krzysztof Zawada Przewodnicz ący Komisji Edukacji, Kultury, Sportu i Turystyki: 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 
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Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− ze względu na brak uwag przystąpiła do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 19 głosami „za” podjęła uchwałę: 

Nr III/12/2014  

zmieniaj ąca uchwał ę w sprawie wysoko ści i zasad ustalania dotacji celowej dla podmiotów 

prowadz ących żłobki lub kluby dzieci ęce na terenie Miasta Szczecinek. 

 

Ad.11. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− otworzyła dyskusję. 

 

Jacek Brynkiewicz Przewodnicz ący Komisji Prawa, Legislacji i Porz ądku Publicznego: 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Marcin Bedka radny: 

− opozycja cieszy się, że jest kierunek obniżania cen biletów autobusowych komunikacji miejskiej. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− ze względu na brak dalszych uwag przystąpiła do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 19 głosami „za” podjęła uchwałę: 

Nr III/13/2014 

w sprawie zmiany uchwały Nr XXX/266/2012 Rady Miast a Szczecinek z dnia 19 grudnia 2012r.  

w sprawie cen za usługi przewozowe środkami miejskiej komunikacji zbiorowej. 

 

Ad.12. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− otworzyła dyskusję. 

 

Edyta Wojnicz Przewodnicz ąca Komisji Rozwoju Gospodarczego i Samorz ądno ści: 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− ze względu na brak uwag przystąpiła do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 19 głosami „za” podjęła uchwałę: 

Nr III/14/2014 

w sprawie wysoko ści stawek opłat za zaj ęcie pasa drogowego dróg gminnych. 
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Ad.13. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− otworzyła dyskusję. 

 

Edyta Wojnicz Przewodnicz ąca Komisji Rozwoju Gospodarczego i Samorz ądno ści: 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− ze względu na brak uwag przystąpiła do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 19 głosami „za” podjęła uchwałę: 

Nr III/15/2014 

w sprawie przyst ąpienia do sporz ądzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego „Armii Krajowej-1” w Szczecinku. 

 

Ad.14. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− otworzyła dyskusję. 

 

Edyta Wojnicz Przewodnicz ąca Komisji Rozwoju Gospodarczego i Samorz ądno ści: 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− ze względu na brak uwag przystąpiła do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 19 głosami „za” podjęła uchwałę: 

Nr III/16/2014 

w sprawie  przyst ąpienia do sporz ądzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrze nnego 

„Parkowa II” w Szczecinku . 

 

Ad.15. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− otworzyła dyskusję. 

 

Edyta Wojnicz Przewodnicz ąca Komisji Rozwoju Gospodarczego i Samorz ądno ści: 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Roman Matuszak radny: 

− zapytał o genezę propozycji uchwały. 
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Danuta Kowalska Dyrektor Wydziału Planowania Przest rzennego: 

− wyjaśniła i omówiła genezę propozycji uchwały,  

− celem sporządzenia planu miejscowego jest dostosowanie ustaleń planistycznych do zmieniających 

się potrzeb przestrzenno-użytkowych, w tym wynikających ze złożonych wniosków o zmianę planu, 

− zadaniem planu miejscowego jest ustalenie: warunków zabudowy i zasad zagospodarowania terenu 

opartych na precyzyjnie określonych parametrach i wskaźnikach kształtowania zabudowy przy 

założeniu uporządkowania i odnowy zaniedbanych rejonów miasta, rozwoju strefy przemysłowej oraz 

określenie zasad ochrony historycznej zabudowy w sposób uwzględniający wymogi konserwatorskie, 

− przy sporządzaniu planu na analizowanym obszarze należy przewidzieć rozwiązania sprzyjające 

powstaniu obiektów o pożądanej dla strategicznego rozwoju miasta funkcji przemysłowej oraz 

usługowej, z jednoczesnym poszanowaniem zasad ochrony środowiska i rozwoju zrównoważonego,  

− w granicach nowego planu znajdują się: tereny kolejowe, część południowej dzielnicy przemysłowej, 

w tym zakłady przemysłu drzewnego i tereny włączone do Specjalnej Strefy Ekonomicznej, 

− w nowej edycji planu zostanie rozstrzygnięty również zakres możliwości uwzględnienia 

zgromadzonych wniosków o zmianę lub sporządzenie planu miejscowego. 

  

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− ze względu na brak dalszych uwag przystąpiła do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 19 głosami „za” podjęła uchwałę: 

Nr III/17/2014 

w sprawie przyst ąpienia do sporz ądzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrze nnego 

„Pilska-2” w Szczecinku. 

 

Ad.16. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− otworzyła dyskusję. 

 

Edyta Wojnicz Przewodnicz ąca Komisji Rozwoju Gospodarczego i Samorz ądno ści: 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− ze względu na brak uwag przystąpiła do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 19 głosami „za” podjęła uchwałę: 

Nr III/18/2014  

w sprawie przyst ąpienia do sporz ądzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrze nnego 

„Polna-1” w Szczecinku. 
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Ad.17. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− otworzyła dyskusję. 

 

Jerzy Kania Przewodnicz ący Komisji Bud żetowo-Ekonomicznej: 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− ze względu na brak uwag przystąpiła do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 19 głosami „za” podjęła uchwałę: 

Nr III/19/2014 

w sprawie zbycia nieruchomo ści stanowi ących własno ść Miasta Szczecinek . 

 

Ad.18. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− otworzyła dyskusję. 

 

Jerzy Kania Przewodnicz ący Komisji Bud żetowo-Ekonomicznej: 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie 5 głosami „za”, przy 1 głosie „przeciw”. 

 

Roman Matuszak radny: 

− wyjaśnił, że to on był przeciwny na posiedzeniu Komisji, ponieważ Klub Radnych „Razem dla 

Szczecinka” uważa, że budowa bocznicy kolejowej, która ma się odbyć, nie jest zadaniem Miasta, 

mimo podpisanego przez Burmistrza porozumienia z KRONOSPANEM, 

− to zbyt daleko idąca pomoc dla tak dużej firmy. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− ze względu na brak dalszych uwag przystąpiła do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta 14 głosami „za”, przy 5 głosach „przeciw” i 0 głosach „wstrzymujących 

się” podjęła uchwałę: 

Nr III/20/2014  

w sprawie wyra żenia zgody na zamian ę nieruchomo ści.  

Ad.19. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− otworzyła dyskusję. 

 

Jerzy Kania Przewodnicz ący Komisji Bud żetowo-Ekonomicznej: 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 



 33

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− ze względu na brak uwag przystąpiła do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 19 głosami „za” podjęła uchwałę: 

Nr III/21/2014  

w sprawie nieodpłatnego nabycia w trybie komunaliza cji nieruchomo ści stanowi ących własno ść 

Skarbu Pa ństwa . 

Ad.20. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− otworzyła dyskusję. 

 

Jacek Brynkiewicz Przewodnicz ący Komisji Prawa, Legislacji i Porz ądku Publicznego: 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie 4 głosami „za”, przy 1 głosie „wstrzymującym się”  

i 0 głosach „przeciw”, poinformował, że wynagrodzenie Burmistrza pozostaje na tym samym poziomie, 

co dotychczas. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− ze względu na brak dalszych uwag przystąpiła do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta 14 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 5 głosach „wstrzymujących 

się” podjęła uchwałę: 

Nr III/22/2014  

w sprawie ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Miasta . 

Ad.21. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− otworzyła dyskusję. 

 

Edyta Wojnicz Przewodnicz ąca Komisji Rozwoju Gospodarczego i Samorz ądno ści: 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie, proponując spośród radnych następujących 

kandydatów do składu delegacji: Macieja Baturę, Marcin Bedkę i Janusza Leszko, którzy wyrazili 

zgodę  na udział w pracach delegacji. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− ze względu na brak uwag przystąpiła do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 19 głosami „za” podjęła uchwałę: 

Nr III/23/2014  

w sprawie wyznaczenia osób do reprezentowania Miast a Szczecinek w Zwi ązku Miast  

i Gmin Dorzecza Pars ęty.  
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Ad.22. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− otworzyła dyskusję. 

 

Jacek Brynkiewicz Przewodnicz ący Komisji Prawa, Legislacji i Porz ądku Publicznego: 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− ze względu na brak  uwag przystąpiła do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 19 głosami „za” podjęła uchwałę: 

Nr III/24/2014   

w sprawie wyznaczenia  Wiceprzewodnicz ącego Rady Miasta Szczecinek do dokonywania 

czynno ści z zakresu podró ży słu żbowych w stosunku do Przewodnicz ącego Rady Miasta 

Szczecinek . 

Ad.23. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− otworzyła dyskusję. 

 

Jacek Brynkiewicz Przewodnicz ący Komisji Prawa, Legislacji i Porz ądku Publicznego: 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− ze względu na brak  uwag przystąpiła do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 19 głosami „za” podjęła uchwałę: 

Nr III/25/2014  
w sprawie zarz ądzenia wyborów do rady osiedla . 

 

Ad. 24. Sprawozdanie Burmistrza Miasta. 

− uwag ani pytań nie zgłoszono. 

 

Ad.25. Informacja Przewodnicz ącej Rady Miasta. 

Małgorzata Goli ńska radna: 

− zapytała, dlaczego w informacji Przewodniczącej Rady Miasta nie ma adnotacji o projekcie uchwały 

zgłoszonym przez Klub Radnych „Razem dla Szczecinka”? 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− wyjaśniła, że informacja jest przygotowywana według stanu na dzień przed posiedzeniem Prezydium 

Rady Miasta, 
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− poza tym, żadne projekty uchwał nie są ujmowane w informacji Przewodniczącej Rady Miasta, także 

te składane przez Klub Radnych Platformy Obywatelskiej. 

 

Ad.26. Wnioski i zapytania radnych. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− poprosiła, aby wnioski i pytania zgłaszane przez radnych na sesji, przedłożyć dodatkowo na 

formularzu w Biurze Rady Miasta. 

 

Andrzej Grobelny radny: 

− nawiązując do jednej z poprzednich wypowiedzi Burmistrza, iż Burmistrz nie jest „Matką Teresą”, 

radny w imieniu Klubu Radnych „Razem dla Szczecinka” złożył Burmistrzowi Miasta życzenia 

świąteczno-noworoczne, wręczając Burmistrzowi prezent w postaci albumu o Matce Teresie, jako 

wzór postaci do naśladowania. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− podtrzymuje, że nie jest „Matką Teresą” ale zgadza się, że jest to wzór do naśladowania i podziękował 

radnym opozycji za życzenia i prezent. 

 

Jacek Pawłowicz radny: 

− zwrócił uwagę na niefortunnie wyprofilowany ogranicznik prędkości przy zjeździe z ul. Pilskiej   

w ul. Cisową, wnioskując o zmniejszenie lub wyeliminowanie tego garbu, powodującego więcej 

zagrożeń, niż korzyści. 

 

Anna Mista Dyrektor Wydziału Komunalnego UM Szczeci nek: 

− poinformowała, że ten problem jest już znany od kilku lat, i że na początku 2015r. ten próg zostanie 

obniżony. 

 

Jacek Brynkiewicz radny: 

− zapytał, czy jest możliwe w 2015r. w grudniu zorganizowanie w Szczecinku Jarmarku Świątecznego ? 

− ma pewne plany i propozycję odnośnie tej kwestii i prosi innych o współpracę, aby to zrealizować  

w okresie od 6 grudnia do Wigilii 2015r. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− przypomniała radnym o obowiązku terminowego złożenia oświadczeń majątkowych, 

− złożyła życzenia świąteczno-noworoczne, 

− stwierdziła wyczerpanie porządku obrad i zamknęła sesję, 

 

Obrady zakończono o godz.13:30. Na tym protokół zakończono. 

Protokołował:                                                                             Przewodnicząca Rady Miasta: 

Dariusz Krupski                                                                          Katarzyna Dudź 


